First Corinthians- The Church and the Christian Community 

格林多前書 –教會和基督徒團體
Session 7 - 1 Corinthians 11:2-12:31 •True Worship
第七課–真正的敬拜
True Presence (1 Corinthians 11)
真實存在
1. Read 1 Corinthians 11:2-16.
We have learned that it was common for pagan worship to include sexual immorality. Given the cultural mores regarding women's hair noted above, what is Paul's primary concern in 11:2-16? Can you think of a sense in which this concern still applies today? 
我們已經知道，淫亂是在異教崇拜中常見的。如上所述，鑑於有關婦女頭髮的文化習俗，在十一章二至十六節中什麼是保祿的首要關注？某種意義上這種關切今天仍然適用嗎？對此你有何觀點？
2. a. What is at the heart of Paul's complaint in verses 17-21? Read also James 2:1-4,8.
在第 十七至二十一節中什麼是保祿投訴的核心？讀 雅各伯書 二章一至四、八節。
b. How do we, like the Corinthians in this passage, conform ourselves to our culture more than to the teaching of Christ and His Church? Do we make an effort to treat everyone, regardless of social class, as a brother or sister in Christ?
在這段經文中，我們如何好像格林多人，順應自己的文化多於基督及教會的訓導？我們有沒有努力對待社會各階層的人，都視作為主內的兄弟姐妹呢？
3. Paul chastises the Corinthians for letting the poor go hungry. Read Proverbs 21:13. How do we close our ears to the poor, and what does Proverbs warn will be the result?
保祿嚴厲批評格林多人讓窮人挨餓。閱讀箴言21:13。我們如何聽取窮人的呼求，箴言告誡我們會有什麼的後果呢？
4. What critical point does Paul make in verses 2 and 23 regarding the teaching he is about to give?
保祿在第二及二十三節中的教導，有什麼重點。
5. Read 11:23-24. Before Paul repeats Christ's words of institution from the Last Supper, he clearly sets the origin for the Christian liturgy in a historical event "on the night when he was betrayed,'' recounting that the Lord "took bread,'' "broke it" and had ''given thanks." By connecting the Christian liturgy to the events of Jesus' Last Supper, how does Paul differentiate it from pagan worship?
閱讀11：23-24，保祿複述基督在最後晚餐所說的話之前，從這歷史事件中，清楚說明了基督教會禮儀的由來，敘述上主「衪被交付的那一夜」，「拿起餅來」，「祝謝了，擘開」。通過基督教會禮儀連接到耶穌最後晚餐的事件，保祿如何區別於異教的崇拜呢？
6. a. Read 11:27-30. What is Paul saying here?
參閱十一章二十七節至三十節，保祿說了什麼？

b. What is the consequence for not "discerning the body"? How does this make it clear that the Eucharist is not a mere symbol, but truly the Body and Blood of Jesus Christ?
若不「分辨主的身體」有什麼後果？這如何清楚地說明，聖體不只是一個單純的標誌，而真正是耶穌基督的身體和血？
Varieties of Gifts, But the Same Spirit (1 Corinthians 12:1-13)
同一聖神的各種神恩
7. In chapter 11, Paul was concerned that the Corinthians were misunderstanding and treating Christian worship in pagan terms. How does 12:1-3 reveal that Paul is also concerned that they are misunderstanding and mistreating the spiritual gifts?
在第十一章中，保祿關注格林多人被誤解，和以異教的方式去崇拜待基督。保祿在十二章一至三節中如何透露，他還擔心他們被誤解和不當的對待神恩(屬靈恩賜)？
8. In verses 4-6, Paul mentions each person of the Trinity: "same Spirit'', "same Lord," and "same God." (Paul usually uses the term "God" for God the Father and "Lord" for Jesus Christ.) While calling out the three Divine Persons, Paul repeats the word "same" before each Person, emphasizing that there is one God in three Persons. Now note in verses 4-11 how with each use of the word "same" or "one," Paul also mentions various gifts. What analogy is Paul drawing between the Trinity (three Persons in one God) and the spiritual gifts (various gifts by the same Spirit)?
在四至六節中，保祿提到天主聖三中的每一位：「同一的聖神」，「同一的主」，「同一的天主」(保祿通常稱「聖父」為「天主」，「耶稣基督」為「主」。)雖然喚出了神聖的三位，保祿重復地以「同一」在每一位之前，強調了唯一的天主是三位一體的。現在請留意第四至十一節中保祿如何使用每一個「同一」，保祿還提到各種的恩賜。保祿用什麼比喻來繪畫出天主聖三「三位一體的天主」與神恩「同一聖神的恩賜」？
The One Body of Christ (1Corinthians12:14-31)
9. What point does Paul make in verses 12-26 by using the analogy of the Church as a human body?
在第 十二至二十六節中保祿使用教會比作人的身體，有什麼重點？
10. By using the phrase "body of Christ" (vs. 27), Paul weaves his teaching in chapters 10 and 11 on the Eucharist as the Body of Christ together with the teaching in chapter 12 on the Church as the Body of Christ. What is Paul challenging the Corinthians to do in verses 25-27?
保祿在二十七節中使用「基督的身體」一詞，他編制了在十章及十一章所教導的聖體就是基督的身體，連同了在十二章所教導的教會就是基督的身體。在二十五至二十七節中保祿對格林多教會作什麼的挑戰？
